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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Élelmiszerbotrány: 9 ember halála után sincs 
folyamatban nyomozás? 2." 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

2018.  július  5-én  a  közvélemény  számára  arról  adott  tájékoztatást  a  Nemzeti  Élelmiszerlánc-
biztonsági  Hivatal,  hogy  a  bajai  Greenyard  Hungary  Kft.  üzemében  csomagolt  fagyasztott
zöldségekben  Listeria  monocytogenes baktériumot mutattak  ki,  amely csak  Európában 9 ember
halálát, és további 47 megbetegedését okozhatta sajtóhírek szerint.

Mivel a Rendőrség hivatalos tájékoztatása szerint 2018 nyarán nem érkezett az ügyben feljelentés,
emiatt  írásbeli  kérdéssel  fordultam  a  tisztelt  legfőbb  ügyész  úrhoz.  Válaszában  arról  adott
információt,  hogy feljelentés  valóban nem érkezett,  de kérdésemet annak minősíti,  ezért  eljárás
megindítása céljából azt továbbította a Bács-Kiskun Megyei Főügyészséghez.

Mivel  már  majdnem  egy  teljes  év  eltelt  az  eljárás  megindítása  óta,  ezért  arra  kérem,  hogy
tájékoztassa az Országgyűlést a nyomozás fejleményeiről:

1)  Hogy  áll  a  büntetőeljárás  a  Greenyard  Hungary  Kft.  üzeméből  származó  fertőzött
élelmiszerekkel kapcsolatban indult ügyben?

2) Történt-e gyanúsítotti kihallgatás?

3) Milyen egyéb nyomozati cselekményt végeztek?

4) Befolyásolta-e a nyomozást a bajai üzem időközben történt tulajdonosváltása?

5) Ha már lezárult a nyomozás, annak mi lett az eredménye; ha még nem, akkor mi a nyomozás
folytatásának jelenlegi határideje?



Tisztelettel várom válaszát.
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